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Nieuws-
flits
PvdA Coevorden

Neem dan contact op met Lars Oebeles,
secretaris PvdA Coevorden. 

E-mail:
secretariaatpvdacoevorden@gmail.com

Vragen of opmerkingen?

Ledenvergadering 14 november

Op 14 november jongsleden was de
ledenvergadering in Oosterhesselen. Op
de vergadering zijn drie nieuwe
bestuursleden, Jaap Veen, Astrid
Eenkhoorn en Mark Dorgelo, benoemd. Zij
stellen zich in deze nieuwsbrief voor.
Daarnaast is het werkplan van het bestuur
aangenomen. De werkgroep, bestaande
uit Jaap Veen, Astrid Eenkhoorn en Lars
Oebeles, hebben dit plan geschreven
voor de komende vier jaar. De
hoofdpunten zijn het opnieuw
introduceren van een ombudsfunctie, het
vormen van een permanent
campagneteam en als afdeling meer
activiteiten organiseren. 

Het bestuur vraagt ook leden voor input!
Zo wil het bestuur graag dat er ook
aandacht wordt besteed aan opinie of wat
onze leden bezig houdt in de nieuwsflits.
Mocht je graag input willen leveren dan
kan je contact opnemen met het
onderstaande e-mailadres. 

Beste mensen,
 

Als we terug kijken op het jaar 2022 is het een bewogen jaar
geweest. Zeer druk, met een zeer goed geslaagde campagne
voor de gemeenteraadsverkiezing met veel enthousiaste leden.
Het resultaat gaf mij een beetje dubbel gevoel. We houden onze
vier raadszetels, maar zijn wel de tweede partij geworden. Ook
een bewogen jaar vanwege de oorlog in Oekraïne en de gevolgen
voor onze inwoners. Door de energiecrises hebben velen het
momenteel moeilijk. Gelukkig hebben we een zeer goede fractie
en Wethouder die het goed oppakt en maatregelen neemt op
voorstel van onze fractie. Onder het mom iedereen warm en niet
arm, zoals we binnen de PvdA dit oppakken.

Vooruitkijkend naar 2023 zal het weer een spannend jaar worden
met de provinciale verkiezingen op 15 maart 2023. Spannend ook
m.b.t. de samenwerking met GroenLinks. We zullen zien hoe dit
verder zal uitwerken voor de toekomst.
Voor Coevorden 2023 een spannend jaar t.a.v. de
energiearmoede, het woning aanbod en het overeind houden van
de voorzieningen in de dorpen en stad van de sport en dorp en
buurthuizen. Dit alles met als rode draad, de duurzaamheid
opdracht.

Ik hoop voor komend jaar weer vele enthousiaste leden te
ontmoeten, samen weer een prachtige campagne te mogen
voeren en bij de PvdA bijeenkomsten in onze prachtige
gemeente.

 
Ik wens een ieder heel goede feestdagen en vooral een gezond

2023.
 

Met de rode groeten,
 

Hennie Scholte ter Horst
Voorzitter

 



Wethouder, misschien wel de mooiste hondenbaan
ter wereld. 
Door Joop Slomp

Op 11 mei benoemde de gemeenteraad van Coevorden het nieuwe college, samen met drie collega’s ben je dan
ineens wethouder. In goede samenwerking met mijn oude werkgever Icare kon ik het gelukkig zo regelen dat ik me
12 mei op het gemeentehuis kon melden om fulltime aan de slag te gaan. Ik moet eerlijk zeggen dat ik na 16 jaar
raadslidmaatschap dacht een redelijk beeld te hebben van wat er in een gemeente omgaat. Nou… Dat bleek maar
ten dele waar. Er gebeurt achter de schermen veel waar je geen weet van hebt, ook niet als raadslid. Om over alle
overleg in de regio nog maar te zwijgen. 

Op de inhoud viel het me niet tegen, veel portefeuilles kende ik globaal wel vanuit de raad en in de maanden voor
de zomer was er voldoende tijd om in te lezen, te scholen, bij te praten enz. Waar ik mijn weg in moest vinden was
de bijzondere positie die je als wethouder hebt in een gemeentelijke organisatie. Je geeft geen leiding aan het
ambtelijk apparaat, maar wel richting aan de inhoud en je bent wel politiek verantwoordelijk voor wat er inhoudelijk
neergezet wordt. De dynamiek van het krachtenveld van de raad en fractie, inwoners en organisaties, ambtenarij en
college geeft een geheel eigen lading aan je werk. Dat was echt wel even schakelen vanuit een management
functie waarin je ook gewoon ‘de baas’ bent. Maar inmiddels heb ik mijn draai aardig gevonden en beweeg me met
veel plezier door dat krachtenspel. 

Naast het plezier in de ontmoeting en de dynamiek van het werk, ging het ook al snel over dingen die er toe doen.  
 Hoe vertaal je een coalitieakkoord in concrete beleidsvoornemens voor bestuursprogramma voor vier jaar?
Vraagstukken over de opvang van de mensen uit Oekraïne, hoe keren we de energietoeslag uit,  de crises
noodopvang voor asielzoekers, de gevolgen van de inflatie en explosief stijgende kosten voor energie. Het lukte de
fractie om de raad mee te krijgen om ook als gemeente concrete actie te ondernemen in het dempen van de
gevolgen van de hoge kosten. Voor onze inwoners, maar ook voor de verenigingen en de maatschappelijke
accommodaties. De eerste concrete maatregelen zijn inmiddels uitgewerkt en kunnen worden ingezet. Zo doen we
een extra bijdrage aan de ziektekostenpolis en een tweede belangrijke resultaat is het maatwerkfonds, waaruit
mensen een financiële bijdrage kunnen krijgen als ze echt de touwtjes niet meer aan elkaar kunnen knopen. 

 

 

Voor de verenigingen en dorpshuizen bereiden
we zowel acties op de korte termijn voor en kijken
we naar de mogelijkheden voor verdere
verduurzaaming. Het komende jaar wordt o.a. het
onderzoek naar de effecten van het minimabeleid
opgeleverd, komt besluitvorming over het
multifunctioneel centrum Schoonoord voor te
liggen. Gaan we met de weeshuisweide in
uitvoering en bereiden we de ingrepen voor markt
en haven voor. Willen we met dorpen aan de slag
met een andere manier van samenwerken binnen
het zorgdomein, naar voorbeeld van
Hollandscheveld, met een dorps coördinator, die
zowel informele als formele zorg kan regelen. En
zo zou ik nog wel even door kunnen gaan. Ik heb
zin in 2023!

 
En ik wens u veel geluk in het komende jaar!

Joop Slomp



Sinterklaas actie een succes!
Net als vorig jaar heeft PvdA Coevorden ook dit jaar een
Sinterklaasactie georganiseerd. We hebben leden
gevraagd om speelgoed of geld te doneren voor Minima
voor Minima. Alle leden die dat hebben gedaan willen
we enorm bedanken! Marjan Nijenbanning en Lars
Oebeles doneerde 19 november de cadeautjes.

Mariska Tuin-Wind van Minima voor Minima was enorm
blij met onze donatie. Op basis van ingezamelde lijstjes
verdelen zij de ingezamelde cadeautjes. Bijna honderd
kinderen hebben dit jaar cadeautjes mogen ontvangen.
En de overgebleven cadeautjes verdelen ze tijdens
Kerst. 

Van inflatiebuffer naar een maatwerkfonds
Door Marjan Nijenbanning
Voor het zomerreces riepen we als PvdA fractie
op om een inflatiebuffer in te stellen voor
mensen die in zwaar weer zouden komen door
de hoge energie- en voedselprijzen. Mijn speech
deed de hele raad beseffen dat we in actie
moesten komen. De motie die we hadden
voorbereid hoefde niet ingediend te worden. We
riepen het college op om creatief te zijn en goed
en slim na te denken over welke hulp er allemaal
ingezet kon worden. Een moeilijke en zware
opdracht, de lat lag erg hoog.  Onze wethouder
zegde tijdens de raadsvergadering al toe dat hij
alles in het werk zou stellen om voor de
doelgroepen aan de slag te gaan. En het is
gelukt. Afgelopen week werd het maatwerkfonds
een feit. Een knap staaltje werk van de
wethouder en van de ambtenaren die echt
creatief en hard aan het werk gegaan zijn. Het is
uniek voor onze gemeente en ik durf bijna wel
zeggen voor heel Nederland dat dit
maatwerkfonds is ingesteld. Zo laten we zien dat
we lokaal goed voor onze inwoners kunnen en
willen zorgen. Als fractie hebben we veel input
kunnen geven en onderzoek gedaan. Ik ben
onder andere bij de voedselbank geweest en
heb daar gesproken met de vrijwilligers van de
voedselbank om te horen wat er nu precies
speelde. Dit heeft weer geleid tot een bezoek
van de wethouder aan de voedselbank. 

Het helpt enorm om dit soort inkijkjes te krijgen
en met elkaar in gesprek te gaan. Het vraagt om
tijd en inzet maar het geeft zoveel energie als je
dan in zo'n raadsvergadering merkt dat alle
raadsleden complimenten uitdeeld voor het
maatwerkfonds. Dat is samenwerken en elkaar
voeden en inspireren. Binnen onze fractie lukt
dat goed en daar ben ik trots op! Ook in het
nieuwe jaar zoeken we de mensen op en
lusiteren we goed naar wat er speelt. 



Noodfonds dorpshuizen, zwembaden en
(sport-)verenigingen
Door Eddie van der Weide

 
Gezien de sterk gestegen energieprijzen heeft de PvdA de motie van BBC2014 ondersteunt om incidenteel een
bijdrage te leveren aan deze energiecrisis. Als PvdA zien we ook graag een structurele oplossing. Daarom hebben we
motie ingediend om te onderzoeken hoe de gemeente sport- en maatschappelijke accommodaties kan
verduurzamen. Samen met stemmen van BBC2014, CDA en PPC werd de motie aangenomen en het college sprak
daarvoor al steun uit. 

 
Naast burgercommissielid ben ik ook nauw betrokken bij de sport in onze gemeente. Met de sportverenigingen heb ik
al een vooronderzoek verricht. Hieruit blijkt dat veel energie verloren gaat aan de water- en verwarmingsinstallaties.
De verenigingen zijn al bezig met een onderzoek om te kijken of ze gasloos kunnen verwarmen. Hiervoor zijn grote
investeringen nodig. We zijn als PvdA dan ook blij dat deze motie is aangenomen. Nu de motie is aangenomen gaan
de verenigingen plannen maken. De eerste stap zal zijn om een energiescan uit te laten voeren. Dit vormt de basis
van voor de aanpassing van de installaties en eventueel het gebouw. Er is haast geboden omdat in 2023 nog gebruik
kan worden gemaakt van de BOSA-subsidie van RVO. Voor de overige maatschappelijke instellingen zoals dorps- en
buurthuizen zal een soortgelijk traject worden opgezet. Deze zijn afhankelijk van de MIVA regeling. De komende tijd
gaat de werkgroep buitensport in gesprek met het college om de plannen te bespreken. Er moet een plan gereed zijn
in het eerste kwartaal.

Het college een brief opstelt naar de Minister van I&W met een oproep voor een grotere investering in de
bereikbaarheid van Drenthe en dan specifiek voor bestaand spoor en de Nedersaksenlijn.
Het college samen met de provincie, omliggende gemeenten en Duitse partners een nog krachtigere lobby
inzet voor de bereikbaarheid van Drenthe;
De gemeenteraad dit ondersteunt door via haar eigen fracties in de Tweede Kamer het belang aan te
geven van bereikbaarheid van Drenthe.

Motie aangenomen voor Nedersaksenlijn ter
verbetering onderwijs, arbeidsmarkt en economie
Door Gilbert Mulder

Voor Coevorden en de regio is een goede bereikbaarheid enorm van belang. Wij zetten in op een verbeterde
arbeidsmarkt, meer onderwijs en daarmee een sterkere economie. Wij lieten dit zien in de gemeenteraad door
een motie over de Nedersaksenlijn op te stellen die mede ondertekend is door alle andere partijen. De motie
vroeg om de volgende acties:

Natuurlijk speelt voor bereikbaarheid de auto een belangrijke rol, maar niet iedereen kan een auto betalen en
veel mensen zijn afhankelijk van het openbaar vervoer om überhaupt mee te kunnen doen. Dus een betere
bereikbaarheid per OV is noodzaak, daar vechten we voor als PvdA. Met het personenvervoer naar Duitsland
zetten we een mooie stap. Vrijdag 25 november was Gilbert Mulder bij de opening van het station Nordhorn
en daar hoorde hij wat de reactivering van de spoorlijn allemaal doet. Geweldig. Volop aandacht was er ook
voor de Nedersaksenlijn. Gelukkig is dit geluid in Den Haag ook doorgekomen en ziet de Tweede Kamer wel
het belang van de Nedersaksenlijn in. Hopelijk mondt dit uit naar mee. Daarom is een sterke lobby vanuit
Noord-Nederland continu noodzakelijk. Als regio gezamenlijk optreden. Vanuit onze gemeente zet onze
fractie zich hiervoor in.



Dus op de vraag: ‘Woar kom-ie weg?’ kan ik moeilijk antwoord geven. Maar ondanks al het zwerven ben ik
al 54 jaar met dezelfde vrouw getrouwd. En hebben we drie kinderen, waarvan de oudste net zo over de
wereld heeft gezworven als zijn vader; als politicoloog onder meer vijf jaar in Londen en vijf jaar in Nigeria,
een dochter die ons drie kleinkinderen gaf en een geadopteerde Botswaanse dochter, die een zeer muzikale
zoon voortbracht, die al eens meedeed aan de Voice-kids. 

Politiek was mijn voorkeur in 1967 toen ik voor het eerst mijn stem uitbracht voor Van Mierlo. Zijn
pragmatische probleemaanpak sprak me aan. De praktijk was echter weerbarstig. Den Uyl met zijn sociale
bewogenheid en wikken wegen overtuigde me van de kracht van de PvdA. Dat is nooit meer weggegaan,
hoewel de overtuiging in recente jaren wel onder druk stond. Maar dan heb ik weer een tafeldiscussie met
zoon (D66 voorzitter Den Haag – hup Kaag!) en schoondochter (raadslid VVD Diemen – Rutte is magisch!)
en ik weet weer zeker: ik hoor bij de PvdA, al is er op dit moment geen aansprekende leider.

Toen ik pas in Wachtum woonde bezocht ik een aantal keren de plaatselijke partijvergadering, maar de
sfeer was niet goed. Twee jaar geleden vond ik dat ik het nog eens moest proberen om te kijken of ik een
bijdrage zou kunnen leveren. Dat mondde uit in een verzoek om tot het bestuur toe te treden. Daar heb ik na
enig nadenken ‘ja’ tegen gezegd. Ik ben geen activist (meer), maar hoop voldoende bestuurlijke ervaring te
hebben om te helpen de missie van onze sociaal democratische partij breder in de gemeente Coevorden te
verankeren.

Een korte beschrijving van wie ik ben. Ik ben Jaap Veen
(1945), geboren in Amsterdam, maar op verschillende
plaatsen en in verschillende landen woonachtig geweest.
Lagere school in Nijverdal, middelbare school in Almelo,
studie geneeskunde in Groningen, getrouwd wonend in
Slaperstil (dat weet iedereen te vinden), chirurgische en
gynaecologische stages in Emmen (2 verschillende
woningen), tropenarts in Botswana (2 woonplaatsen),
tuberculosearts in Groningen met opleidingsplaatsen in
Leiden en Groningen, woonachtig in Roden en daarna in
Tynaarlo (10 jaar), verblijf in Den Haag (15 jaar). Met
vervroegd pensioen naar Almaty in Kazakhstan als
medisch directeur voor de vijf Centraal Aziatische
Republieken (2 jaar)  en geschaatst in het voetspoor van
Ard en Keessie op een inmiddels verwaarloosde
schaatsbaan Alma Ata. Daarna Wachtum, nu alweer 15
jaar. 

Nieuwe bestuursleden
Tijdens de ledenvergadering van 14 november hebben we drie nieuwe bestuursleden mogen
verwelkomen: Astrid Eenkhoorn, Mark Dorgelo en Jaap Veen. Zij versterken het bestuur als

algemeen bestuurslid. In deze nieuwsbrief stellen ze zich kort even voor.

Jaap Veen

Tijdelijke verschuiving in de fractie 

Raadslid Albert Lubbelinkhof laat zich tijdelijke vervangen
in de raad door Gilbert Mulder. Door revalidatie na een
ingrijpende operatie heet Albert tijd nodig voor herstel.
Hoewel hij al een flink stuk beter is, is het verstandig om
tijd voor zijn revalidatiete nemen. Op 3 november is
Gilbert geïnstalleerd in de raad. Voor in ieder geval 16
weken zal hij worden vervangen.



Mijn naam is Astrid Eenkhoorn. Ik woon sinds 1993 in Dalen met mijn man en twee kinderen. Ik ben jaren
werkzaam geweest op de basisschool in dit dorp en ben nu directeur op een basisschool in Hoogeveen. In mijn
vorige baan was ik directeur op de scholen in Sleen, Erm, Noord-Sleen en Schoonoord. Werken in het onderwijs
is het mooiste beroep dat er bestaat. Ik werk dagelijks met ons kostbaarste bezit: kinderen. 

Ik ben opgegroeid in Genemuiden in een rood nest. Al op jonge leeftijd ging ik in verkiezingstijd op pad met mijn
vader om flyers rond te brengen of bordjes aan lantaarnpalen op de hangen. Dat was niet kiezen voor de
makkelijkste weg in een christelijk dorp; er werd gestreden voor elke zetel in de gemeenteraad. 

Ik ben lid van de PvdA omdat ik vind dat iedereen een goed leven verdiend. Samen eerlijk delen en elkaar
helpen als het even niet lukt. Dat doe ik in mijn vrije tijd als bestuurslid van het Rudie Zwols Fonds. Kinderen
waarvan de ouders het niet kunnen betalen, hebben ook recht op het deelnemen aan een sport of het hebben
van een goede fiets.

Mark Dorgelo
Mijn naam is Mark Dorgelo, 49 jaar en getrouwd met Elles. Ons
gezin bestaat daarnaast uit onze dochter Julia en zoon Chris en
onze maltezer Dobby. In het dagelijks leven werk ik als
pensioenconsultant voor Pensioen Service Kantoor. Mijn hele
carrière breng ik al door in de financiële dienstverlening. Rabobank,
a.s.r. en nu bij PSK. Het helpen van mensen met financiële
vraagstukken doe ik erg graag.

Geboren in Coevorden, opgegroeid in Dalen en na wat
omzwervingen sinds 1998 wonen wij weer in Coevorden. In de
vorige raadsperiode heb ik als burger-commissielid kennis mogen
maken met het politieke domein. Vanuit de overtuiging om mijn
steentje bij te dragen aan een betere leefomgeving voor onze
kinderen ben ik dit gaan doen. Als bestuurslid wil ik mij hiervoor
blijven inzetten.

 

De politiek heeft altijd al mijn belangstelling gehad. Met
mijn ouders heb ik menig congres bijgewoond, nog in de
tijd van Joop den Uyl. Ik heb jaren geleden kort zitting
gehad in het bestuur van PvdA Dalen. Een tijdlang heb ik
alleen vanuit de krant en andere media de
gemeentepolitiek gevolgd. Nu vond ik het weer tijd om
van dichtbij te zien wat er allemaal gebeurt in onze
gemeente. Daarom ben ik in november jl. toegetreden tot
het bestuur van PvdA Coevorden. De PvdA heeft de
laatste jaren goede dingen gedaan voor de gemeente
Coevorden. Niet alleen zaken voor de stad, maar ook de
dorpen worden daarin niet vergeten. Daar wil ik de
komende jaren ook mijn steentje aan bijdragen!

Astrid Eenkhoorn



Laadvisie vastgesteld in raadsvergadering 20
december
Door Gilbert Mulder

In de laatste gemeenteraad van dit jaar stond de laadvisie op de agenda. Wij zijn content dat er nu een
laadvisie is voor onze gemeente en ondersteunen deze, waarbij we hebben aangedragen dat het
ambitieniveau wel iets omhoog mag. Dit om te voldoen aan de klimaatafspraken. We  moeten aan de slag en
zorgen dat wij als gemeente faciliteren dat onze inwoners kunnen overstappen naar meer duurzaam vervoer.
Als gemeente mogen we daar zeker ambitie in laten zien. Waar we ook content mee zijn is dat de laadvisie in
afstemming met alle Drentse gemeenten en de provincie is opgesteld en dat we dezelfde lijn hanteren over
de invulling van dit onderwerp en bijvoorbeeld de punten uit de plaatsingsleidraad. Wethouder Huizing die
vanwege familieomstandigheden wethouder Meppelink verving beantwoordde in voldoende mate de door
Gilbert Mulder gestelde vragen over eenduidige communicatie naar onze inwoners, voldoende laadpalen in
onze gemeente, de capaciteit in ons elektriciteitsnet en de benodigde personele inzet. Een voorstel van de
BBC2014 om een amendement om ook publieke laadpalen aan te kunnen vragen voor hybride auto’s in te
dienen werd gelukkig afgehouden. Wij vinden dat laadinfrastructuur moet worden ingezet om over te gaan
naar volledig elektrisch en hebben het college succes gewenst met de uitvoering en vooral goed te kijken
naar gebiedsontwikkelingen voor het plaatsen van laadpalen, bijvoorbeeld bij de MFC Schoonoord.
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